



## KALLELSE

Härmed kallas styrelsen till möte:

Den: 13 mars klockan 18:00

Plats: Helsingborg

Ärende till mötet anmälas senast 13 mars klockan 14:00

I tjänsten, dag som på ovan på Helsingborg

Martin Grandelius

Ordförande Stampus

## MÖTESTEKNISKA BESLUT

01 Mötets öppnande

02 Val av mötesordförande

03 Val av sekreterare

04 Val av justerare, tillika rösträknare

05 Närvarande

06 Adjungerade

07 Fastställande av dagordning

## ORGANISATORISKA PUNKTER OCH BESLUT

08 Föregående mötesprotokoll

09 Beslut

10 Diskussion

a) Ansökningsperiod

b) Vårfestival

c) Torsdagspub/St:Patrick's Day

11 Information

a) Alumnipub

12 Postgenomgång

## ÖVRIGT

13 Mötets avslutande



### 01 Mötets öppnande

Mötet öppnades

### 02 Val av mötesordförande

Mötet beslöt att välja Martin Grandelius till mötesordförande.

### 03 Val av sekreterare

Mötet beslöt att välja Viktoria Grönvall till mötessekreterare.

### 04 Val av justerare, tillika rösträknare

Mötet beslöt att välja Amina Gummesson och Louise Rydström till justerare.

### 05 Närvarande

#### NÄRVARO

<u>Namn</u>	<u>Post</u>
Martin Grandelius	Ordförande
Viktoria Grönvall	Vice ordförande
Louise Rydström	Pubmästare
Angelica Alfvén	Näringslivsansvarig
Amina Gummesson	Fastighetsansvarig
Joakim Hedman	Utskottsansvarig
Anton Söder	Stationschef
Fredrik Svensson	Ekonomiansvarig
Pierre Perusko	Marknadsföringsansvarig

#### Adjungerade

Linnea Persson  
Nerman Hopovac



Anmäld frånvaro

Kenney Thomasson IT-ansvarig

**06 Beslut om adjungeringar**

Mötet beslöt att välja in Linnea Persson och Nerman Hopovac som adjungerande.

**07 Fastställande av dagordning**

Mötet beslöt att fastställa dagordningen.

ORGANISATORISKA PUNKTER OCH BESLUT

**08 Föregående mötesprotokoll**

Mötet beslöt att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

**09 Beslut**

**10 Diskussion**

**a) Ansökningsperiod**

Än så länge har vi inte fått in så många ansökningar. Endast en vecka kvar. Posta i barlag/matlagsgrupperna att vi söker ny styrelse. Viktigt att skapa ett intresse för posterna, göra det attraktivt.

Lägga upp info om poddarna på facebook och instagram i veckan. Anton fixar detta.

**b) Vårfestival**

**Viktoria:** Skickat offertförslag på stängsel, bajjamajjor, pissnisse, tält.

**Angelica:** Möjligtvis samarbete med Tivoli. Kollat på goodiebag till biljettsläppet.

**Martin:** Tillståndet är inskickat, el bokat.

**Louise:** Vakter bokat, 4 stycken. Mat, kollat på matalternativ. Återkommer med besked. Samma mängd alkohol, men fler tappar.

**Amina:** Skyltar och brandsläckare finns sen Avstampet.

**Fredrik:** Samma budget som Avstampet. Kolla hur stort intresset är och sätta biljettpris utifrån det.

**Pierre:** Börjat kolla hur det ska bli med affischer.



**Anton:** Börja kolla på tema samt aktiviteter.

**Joakim:** Kollat lite på DJ och artister. Eventutskottet vill gärna hjälpa till med pyntning.

**c) Torsdagspub/St:Patrick's Day**

Torsdagspub som inte blir till klubb denna vecka. Marknadsför att puben stänger 00.30.

St: Patrick's Day

Fredag, öppet 22-02.

Viktoria och Angelica serveringsansvariga.

## 11 Information

**a) Alumnipub.**

Alla i styrelsen ska hjälpa till på detta event gemensamt med ING.

Än så länge har ingen anmält sig. Senast anmälningsdag är 3 april.

Brunch den 9 april, brunchlaget planerar.

## 12. Postgenomgång

### 12.1 Ordförande

- Hade möte med HSF förra torsdagen (Helsingborgsstudentföreningar). Representant från styrelsen angående hur vi tar kontakt med staden angående marknadsföring.
- Förra onsdagen, möte med Fremlab angående ljusprogram och ljud i sittningssalen.
- Möte med Tickster angående biljettsystem online.
- Nu på onsdag är sista dagen att lämna in motioner. "
- Campus Open på onsdag.

### 12.2 Vice ordförande

- U2/Fikaansvariga denna vecka: Viktoria och Amina
- Alumniträff med Emmy från ING och Louise Rydström.
- På onsdag åker jag med Amina till tippen, eventuellt köper vi mattor från second hand till "ShynVillan"



- Datum överlämning 6-7 maj.

### 12.3 Ekonomiansvarig

- Kollat över budgeten.

### 12.4 Pubmästare

- Möte med projektgruppen för vårbalen på onsdag.
- Haft möte med Campus vänner. Den 2 maj har de stipendieutdelning, denna gång kommer vi kunna fakturera Helsingborgs stad för detta. Den som är serveringsansvarig kommer få betalt från staden, Joakim tar passet.

### 12.5 Fastighetsansvarig

- Åker till tippen på onsdag för att slänga överblivna möbler.
- Tagit fram brandförebyggande regler som ska följas av föreningarna.
- Möte med Helsingborgs kommun på torsdag.

### 12.6 Marknadsföringsansvarig

- Möte i vecka med Linda och Ebba angående marknadsföringen framöver.

### 12.7 IT-ansvarig

- Inte närvarande

### 12.8 Näringslivsansvarig

- Börjat kolla på Förfest i fören. Boka båt, fixa biljetter och slutdatum. Fixa DJ och utrustning.
- Möte med Sören i veckan från Olympiahallen. Fixa event på Facebook denna vecka.



### 12.9 Utskottsansvarig

- Jonathan Bornhagen från ING har mailat en förfrågan angående innebandytävling. De vill vara med på en tävling under sommaren, 21/7–3/8. Sista anmälan 1 juli. Nästa styrelse får ta beslut om detta.

### 12.10 Stationschef

- Marknadsför poddar denna veckan.
- Eventuellt ett event i vår i liknelse med musikhjälpen.
- Kan inte sitta på U2 i vår, kolla med Nari och Elsa.

## ÖVRIGT

### 13 Mötets avslutande

---

Martin Grandelius  
Mötesordförande

---

Viktoria Grönvall  
Mötessekreterare

---

Amina Gummesson  
Justerare

---

Louise Rydström  
Justerare